
Výbor TJ Slovan, lČ: 00653896
Pec pod Sněžkou 230,54221 Pec pod Sněžkou

Zápis č. 212024 zjednání výboru TJ, které se konalo dne 14.3.2024 v 19:00 hodin formou
videokonference přes ap!ikaci Skype

Přítomni: Sochorová, Chalupa, Cink, Karásek, Bartschová, Berger

1.

2,

Hlavní bod dnešní schůze byl věnován pořízení nového auta a rozhodnutí o jeho financování.
Přítomní se shodli, že leasingová smlouva bude uzavřena na 3 roky (měsíční splátka ve výši cca
19.300,-- Kč), Při roku splácení navíc budou náklady_ na pořízení o cca20 tis. Kč vyšší. Pojištění
(verze GAP) bude sjednáno samostatně u Generali ČP, ne přes poskytovatele leasingu. Smlouvy
by se měly podepsat v Trutnově koncem března. Pokud bude Blanka k uzavření smluv potřebovat
součinnost ostatních členů výbor, tiji poskytnou.
V řešení je organizace slavnostního zakončení lyžařské sezóny. Vzhledem k průběhu počasí asi
akce proběhne beze sněhu a bez závodů. Akce se s největší pravděpodobností uskuteční
vkvětnu,,na suchu" a bude spojena sposezením srodiči. Každopádně vneděli 17. března
proběhne asi na Hnědém vrchu spanilá jízda lyžařů.
V řešení je rovněž uspořádání posledního závodu Head cupu. Ten měl být v Peci a byl zrušen
provozovatel skiareálu. Variant je v řešení několik (Machytka, areál ŠM, vyhlášení výsledků
závodu bez posledního závodu na suchu, ...).
Blanka hovořila o Tomášovi Matasovi, ktený ukončil veškerá svá studia a má nabídku jít trénovat
Oo ŠVt. Slovan ho v současné době zaměstnat nemůže. Blanka jej řeší s Jirkou Matějů. Tomáš by
se mohl výhledově stát nástupcem Lukáše.
Finanční prostředky na úhradu akontace nového auta (661 tis. Kč) jsou nyní deponovány na
spořícím účtu TJ, odkud mohou být převedeny každý týden na běžný účet.
Vzhledem k tomu, že poslední lyžařské závody v Peci byly zrušeny, nestihli všichni rodiče
odpracovat stanovený počet brigádních dní. Blanka pro ně připraví jako v minulých letech letní
náhradu (údržba hřiště na Malé pláni, letos i možnost opravy bezpečnostních sítí,.,).
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